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Komisja Samorządu i Rolnictwa 

Protokół nr 16.2024 

z posiedzenia Komisji Samorządu i Rolnictwa w dniu 25 listopada 2024 r. 

 

     Obrady rozpoczęto 25 listopada 2024 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:29 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 radnych. 

Obecni: 

1. Joanna Arczewska 
2. Arkadiusz Farys 
3. Marek Mikos 
4. Monika Operacz 
5. Jolanta Ożdżyńska 
6. Maria Pająk 
7. Marcin Pastuszko 
8. Piotr Rakoczy 
9. Grzegorz Wanat 

Nieobecni: 

1. Beata Łukawska 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk otworzyła posiedzenie Komisji i przywitała wszystkich 
obecnych na posiedzeniu. 
      Przewodnicząca Komisji potwierdziła obecność 9 członków Komisji. Nieobecna to Radna 
Beata Łukawska. Przewodnicząca Komisji stwierdziła kworum do prac Komisji. 
 

      Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
      Lista obecności gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

      Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 1 i przeszła do procedowania punktu 2. 
 
 
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 

     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że planowany porządek posiedzenia 
został udostępniony radnym na tabletach w systemie e-sesja i zapytała czy są pytania lub 
uwagi do procedowanego dokumentu. 
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      Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

      Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie proponowanego porządku 
posiedzenia. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 
3. Przyjęcie protokołu Nr 15.2024 z posiedzenia komisji w dniu 28.10.2024 r. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów wymiaru 
podatku rolnego na rok 2025 na obszarze Miasta i Gminy Kunów. 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w  Kunowie 
na 2025 rok. 
6. Zapoznanie się z informacją o realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta i  Gminy 
Kunów. 
7. Zapoznanie się z informacją na temat stopnia skanalizowania Gminy. 
8. Sprawy różne. 
9. Zakończenie posiedzenia. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia planowanego porządku posiedzenia.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Marek Mikos, Monika Operacz, Jolanta Ożdżyńska, Maria 
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Beata Łukawska 
 
     Komisja Samorządu i Rolnictwa w głosowaniu jawnym, jednomyślnie przyjęła 
planowany porządek posiedzenia. 

     Planowany porządek posiedzenia Komisji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 2 i przeszła do procedowania punktu 3. 
 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 15.2024 z posiedzenia komisji w dniu 28.10.2024 r. 
 
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że proponowana treść protokołu 
została udostępniona radnym na tabletach w systemie e-sesja i zwróciła się do członków 
Komisji czy mają pytania lub wnoszą uwagi do protokołu Nr 15.2024 z dnia 28.10.2024 r.  
     Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
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     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 15 
Komisji z dnia 28.10.2024 r. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 15.2024 z posiedzenia komisji w dniu 28.10.2024 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Marek Mikos, Monika Operacz, Jolanta Ożdżyńska, Maria 
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Beata Łukawska 
 
    Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, jednomyślnie przyjęła 
ww. protokół. 

    Oryginały protokołów znajdują się w teczce oznaczonej: Or.0012.4.2024-2029. 

    Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 3 i przeszła do procedowania punktu 4. 
 
 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów wymiaru 
podatku rolnego na rok 2025 na obszarze Miasta i Gminy Kunów. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i poprosiła 
o  przedstawienie ww. projektu uchwały. 
      Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła ww. projekt uchwały. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania, 
uwagi dotyczące ww. projektu uchwały. 
      Nie zgłoszono pytań, uwag. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie procedowany projekt 
uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów wymiaru 
podatku rolnego na rok 2025 na obszarze Miasta i Gminy Kunów.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
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Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk 
PRZECIW (2) 
Marek Mikos, Piotr Rakoczy 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Monika Operacz, Marcin Pastuszko, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Beata Łukawska 
 
     Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

     Kserokopia ww. projektu uchwały, stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 4 i przeszła do procedowania punktu 5. 
 
 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 
w  Kunowie na 2025 rok. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja.  
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania, 
uwagi dotyczące ww. projektu uchwały. 
      Nie zgłoszono pytań, uwag. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie procedowany projekt 
uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kunowie 
na 2025 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Marek Mikos, Monika Operacz, Jolanta Ożdżyńska, Maria 
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Beata Łukawska 
 
     Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

     Kserokopia ww. projektu uchwały, stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 5 i przeszła do procedowania punktu 6. 
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6. Zapoznanie się z informacją o realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta 
i  Gminy Kunów. 
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i poprosiła 
o  przedstawienie procedowanej informacji. 
     Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
przedstawiła ww. informację. 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania, 
uwagi dotyczące ww. informacji. 
     Radny Marek Mikos zapytał na jakim etapie są prace w Boksycce związane z  budową 
i  instalacją fotowoltaiki. 
     Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
odpowiedziała, że został złożony wniosek do PGE odnośnie możliwości świadczenia usługi.   
 
      Komisja Samorządu i Rolnictwa zapoznała się z ww. informacją. 

     Informacja o realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Kunów, stanowi 
załącznik Nr 6 do protokołu. 

     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 6 i przeszła do procedowania punktu 7. 
 
 
7. Zapoznanie się z informacją na temat stopnia skanalizowania Gminy. 
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i poprosiła 
o  przedstawienie procedowanej informacji. 
     Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
przedstawiła ww. informację. 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania 
dotyczące ww. informacji. 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała czy jest szansa na opracowanie nowej 
dokumentacji projektu dotyczącego budowy kanalizacji w Dołach Biskupich. 
     Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
odpowiedziała, że w najbliższym czasie nie uda się tego zrobić. Nie ma oszacowanej wartości 
takiego projektu. Kierownik Małgorzata Mazur poinformowała, że cały czas trwają rozmowy 
na temat realizacji tego projektu w przyszłości. 
     Radny Sylwester Jedlikowski zapytał o możliwości związane z dofinansowaniem budowy 
przydomowych oczyszczalni ścieków w  miejscowości Bukowie. 
     Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
odpowiedziała, że w tej chwili nie ma żadnych programów, które pomagałyby w finansowaniu 
budowy oczyszczalni ścieków. Możliwe, że takie środki będą niedługo dostępne w ramach 
programu Krajowy Planu Odbudowy. 
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      Komisja Samorządu i Rolnictwa zapoznała się z ww. informacją. 

     Informacja na temat stopnia skanalizowania Gminy, stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 7 i przeszła do procedowania punktu 8. 
 
 
8. Sprawy różne. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji oraz gości czy mają jakieś 
wnioski lub informacje do przekazania. 
      Radna Monika Operacz zapytała o prace związane z wymianą pieca w szkole 
w  Wymysłowie. 
      Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
odpowiedziała, że udało się zorganizować przyłącze gazowe, które będzie gotowe jeszcze 
w  tym roku. Został złożony wniosek w sprawie ustalenia warunków przyłączenia, teraz trzeba 
tylko czekać na umowę przyłączeniową. W projekcie budżetu zostały zabezpieczone środki na 
ten cel w kwocie ok. 20 tysięcy złotych. 
 
      Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 8 i przeszła do procedowania punktu 9. 
 
 
9. Zakończenie posiedzenia. 
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk podziękowała wszystkim obecnym za udział  
i zamknęła posiedzenie Komisji Samorządu i Rolnictwa w tym dniu. 
 
    Nagranie z posiedzenia Komisji w formie zapisu na płycie CD stanowi załącznik Nr 8  do 
protokołu. 
 
 

   Przewodnicząca Komisji  
  Samorządu i Rolnictwa 

 
 

                                                                                                                        Maria Pająk 
 
 
 
 

   

 
Przygotował(a): Ewa Kwaśnik 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


